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Emlékeztető 

A Gépészkari Hallgatói Képviselet  

2024. január 13-án tartott rendes üléséről 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Késett 
Korábban 

távozott 

Kimentést 

kért 
Hiányzott 

Agócs Norbert szavazati jog x     

Allacher Anna szavazati jog x     

Babai András tanácskozási jog x     

Beyer-Dóczy András tanácskozási jog x     

Facskó Vince szavazati jog x     

Fülöp Gergely szavazati jog    x  

Horváth Mátyás szavazati jog x     

Kelle Gergő szavazati jog x     

Kesjár Andor tanácskozási jog x     

Láng Dorottya szavazati jog x     

Lévai Imre szavazati jog x     

Nemoda Milán szavazati jog x     

Nyilas Zoltán szavazati jog x     

Odus Máté szavazati jog x     

Papp Bercel tanácskozási jogú x     

Peti Viola szavazati jog x     

Sándor Alexandra szavazati jog x     

Szász Zsolt tanácskozási jog x     

Szrogh Nóra szavazati jog x     

Tóth Dániel  szavazati jog x     

Tóth Zoltán tanácskozási jog x     

Ülés kezdete: 19:10 

Ülés helyszíne: BME Kármán Tódor Kollégium, 1111 Budapest, Irinyi József utca 1-17., HK Tömb 

Ülés vendégei: Csernai Csongor (GSSZO leköszönő vezetője), Kis Tamás (GSSZO leendő 

vezetője), Szabó Melinda (KÁTÉ leköszönő vezetője), Bálint Gergely Tamás (KÁTÉ leendő 

vezetője), Gyimes Bálint (KTK Fotó leköszönő vezetője), Kovács Ajsa (KTK Fotó leendő 

vezetője), Madarász Tamás, Mihály Csilla, Németh Botond, Bugyi Dániel 

Agócs Norbert kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik hallgatói jogviszonnyal a BME 

Gépészmérnöki Karán.   
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Agócs Norbert előterjesztette a GHK ülésének napirendi pontjait: 

1. Napirend előtt 

1.1. KÁTÉ vezetőságváltás 

1.1.1. Leköszönő körvezető beszámolója 

1.1.2. Leendő körvezető beszámolója 

1.1.3. Kérdések 

1.1.4. Szavazás 

1.2. KTK fotókör vezetőségváltás 

1.2.1. Leköszönő körvezető beszámolója 

1.2.2. Leendő körvezető beszámolója 

1.2.3. Kérdések 

1.2.4. Szavazás 

1.3. Gépész Sport Szakosztály vezetőségváltás 

1.3.1. Leköszönő körvezető beszámolója 

1.3.2. Leendő körvezető beszámolója 

1.3.3. Kérdések 

1.3.4. Szavazás 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Beszámoló a 2024. február 6-i Dékáni Tanácsról 

2.2. Beszámoló a 2024. február 8-i Kari Tanácsról 

2.3. Javaslattétel a Pro Juventute Universitatis jelölésre 

2.4. Javaslattétel a csapatkohézió felelős pályázati kiírására 

2.5. Beszámoló az aktualitásokról 

3. EHK beszámoló 

3.1. Beszámoló a 2024. február 8-i EHK ülésről 

4. Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

4.1. Beszámoló a TTT ellenőrzés állásáról 

4.2. Beszámoló a KOB és az Egyetem oktatási rektorhelyettesével történt 2024. február 8-i 

megbeszélésről 

4.3. Beszámoló a Tanulmányi és Oktatási Bizottság 2024.02.12-i üléséről 

4.4. Beszámoló a tanulmányi és oktatási területet érintő aktualitásokról 
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5. Kollégiumi Bizottság 

5.1. Beszámoló a kollégiumi terület aktualitásairól 

6. Ösztöndíj Bizottság 

6.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

7. Szociális Bizottság 

7.1. Beszámoló a szociális területet érintő aktualitásokról 

7.2. Beszámoló a rendszeres szociális ösztöndíj pályázat aktualitásairól 

8. Gazdasági Bizottság 

8.1. Előterjesztés: Hallgatói csoportok támogatási pályázatai 

8.2. Beszámoló a gazdasági területet érintő aktualitásokról 

9. Rendezvény és Sport Bizottság 

9.1. Beszámoló a 2024-es Gyűrűavató szervezéséről 

9.2. Beszámoló a 2024-es Kulturális és Szakmai Hét szervezéséről 

9.3. Döntés a 2023/24/2 félév műsorvezetői pályázat kiírásáról 

10. PR Bizottság 

10.1. Beszámoló a PR bizottságot érintő aktualitásokról 

10.2. Beszámoló a Gépész Hírek helyzetéről 

11. Külügyi Bizottság 

11.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

12. Utánpótlásképzés Bizottság 

12.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

13. Iroda 

13.1. Beszámoló az irodát érintő aktualitásokról 

14. Kari Hallgatói Csoportok beszámoló 

14.1. Beszámoló a 2024. február 12-i Szakosztály Vezetői gyűlésről 

14.2. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

15. Egyebek 

15.1. Beszámoló a tankörvezetői képzésről 

15.2. Beszámoló 2024. február 8-i MSc Orientációs Napról 

15.3. Egyéb beszámolük 
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Agócs Norbert megkérdezte, ki támogatja, hogy az ülés a bemutatott napirendi pontokkal kerüljön 

megtartásra. 

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-176/XXX./2023-2024. számú határozat)  
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1. Napirend előtt 

1.1. KÁTÉ vezetőságváltás 

1.1.1. Leköszönő körvezető beszámolója 

Agócs Norbert megkérte a KÁTÉ leköszönő körvezetőjét, hogy ismertesse a kör elmúlt 

időszakában zajló tevékenységet és változásokat. 

Szabó Melinda elmondta, hogy három félévig volt a KÁTÉ főszerkesztője, így erről az időszakról 

szeretne beszámolni. Elmondta, hogy mikor átvette a főszerkesztői pozíciót, akkor a covid 

időszakból lábaltak ki. Elmondta, hogy rengeteg belső problémával találkozott, nem volt 

információáramlás, valamint a körön belüli közösségi élet sem volt megfelelő. Hozzátette, hogy a 

főszerkesztősége alatt mindenre kialakult egy rendszer, a kezdeti problémákat leküzdötték, az 

információátadást pótolták és összességében pozitívan tekint vissza erre a három félévre. Végezetül 

elmondta, hogy az újságkiadások is jól sikerültek, valamint összeállt egy kari naptár az előző 

félévben, amire a legbüszkébb. Hozzátette, már vannak körtagok, akik folyamatosan a naptárt 

kezelik, és reméli, hogy ez a továbbiakban is így lesz.  

1.1.2. Leendő körvezető beszámolója 

Agócs Norbert megkérte a KÁTÉ leendő körvezetőjét, hogy ismertesse a kör jövőbeli terveit és 

hozzá kapcsolódó reményeit. 

Bálint Gergely Tamás elmondta, hogy szeretné folytatni a nyomtatott és online megjelenéseket 

és hozzátette, hogy az online megjelenések felelőseit szeretné bebiztosítani.  

1.1.3. Kérdések 

Lévai Imre megkérdezte, hogyan látják, mennyire van igény és visszajelzés a nyomtatott újságra. 

Szabó Melinda elmondta, hogy úgy látja, a hallgatók örülnek a nyomtatott újságnak, hiszen más 

érzés egy-egy előadáson a nyomtatott újságot olvasgatni, mint interneten olvasni. Hozzátette, hogy 

ezzel az újhullámnak mennek ellen, viszont úgy érzi, megvan rá az igény.  

Lévai Imre megkérdezte, hány körtagjuk van és ideális-e ez a létszám. 

Szabó Melinda elmondta, hogy körülbelül 20 körtagjuk van. Hozzátette, hogy korábban voltak 

kevesebben, viszont az előző félévben jó pár hallgató csatlakozott a körhöz és ez kellett ahhoz, 

hogy a naptárral tudjanak foglalkozni, hiszen megvan rá az erőforrás. Végezetül hozzátette, hogy 

ekkora létszámmal mindent kézben tudnak tartani.  

Lévai Imre megkérdezte, milyen volt a tudásátadás, és Szabó Melinda a kör életében marad-e.  

Szabó Melinda elmondta, hogy vezetőségi tag marad a KÁTÉ-n belül, a tördelő csapatot fogja 

vezetni, így a kör életében fog maradni. Hozzátette, hogy őt is lehet továbbra is keresni.  

Agócs Norbert megkérdezte, van-e a Képviselet felé kérdésük.  

Bálint Gergely Tamás megkérdezte, az új szerződés megint a MŰHASZ-szal lesz-e megkötve. 

Agócs Norbert elmondta, hogy a felelős az ÉSZI lenne, aki bízná meg a MŰHASZ-t. Hozzátette, 

hogy tudomása szerint folyamatban van a szerződés.  
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Lévai Imre elmondta, hogy az előző év jó kiindulási alap erre az évre nézve és az idei évi szerződés 

jobb lesz. Hozzátette, hogy ha tudnak valamiről, ami nem jól működik, azt jelezzék a Képviseletnek.  

Szabó Melinda elmondta, hogy a MŰHASZ felé jelezte mikor valami nem készült el időre.  

Szabó Melinda és Bálint Gergely Tamás elhagyták az ülést. (19:15) 

1.1.4. Szavazás 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja, hogy Bálint Gergely Tamás legyen a KÁTÉ új 

vezetője.  

A GHK titkos szavazáson 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-177/XXX./2023-2024. számú határozat) 

1.2. KTK fotókör vezetőségváltás 

1.2.1. Leköszönő körvezető beszámolója 

Agócs Norbert megkérte a KTK fotókör leköszönő körvezetőjét, hogy ismertesse a kör elmúlt 

időszakában zajló tevékenységet és változásokat. 

Gyimes Bálint elmondta, hogy ő is három féléven át volt körvezető. Célja a körön belüli közösségi 

élet fellendítése és fotós tevékenység fejlesztése volt, mely részben sikerült. Hozzátette, hogy 

összetartóbb közösségük lett, és belsős workshopokat is tartanak. Amivel jelenleg küzdenek, azok 

az eszközök, mivel tönkre mennek és cserére szorulnak, viszont a fotózásokat tudják úgy teljesíteni, 

ahogy szeretnék.  

1.2.2. Leendő körvezető beszámolója 

Agócs Norbert megkérte a KTK fotókör leendő körvezetőjét, hogy ismertesse a kör jövőbeli 

terveit és hozzá kapcsolódó reményeit. 

Kovács Ajsa elmondta, hogy a kör belső közösségére szeretne fókuszálni, valamint belsős szakmai 

workshopokat szeretne tartani, mert úgy látja, abban hiány van.  

1.2.3. Kérdések 

Lévai Imre megkérdezte, van-e ötletük vagy tervük az eszköztár frissítésére. 

Gyimes Bálint elmondta, hogy egy-két eszközgyártó támogatásával meg lehetne oldani, ezzel 

kapcsolatban pedig már kereste Horváth Mátyást. 

Kovács Ajsa és Gyimes Bálint elhagyta az ülést. (19:20) 

1.2.4. Szavazás 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja, hogy Kovács Ajsa legyen a KTK fotókör új 

vezetője.  

A GHK titkos szavazáson 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-178/XXX./2023-2024. számú határozat) 
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1.3. Gépész Sport Szakosztály vezetőségváltás 

1.3.1. Leköszönő körvezető beszámolója  

Agócs Norbert megkérte a Gépész Sport Szakosztály leköszönő körvezetőjét, hogy ismertesse a 

kör elmúlt időszakában zajló tevékenységet és változásokat. 

Csernai Csongor elmondta, hogy négy féléven át volt a Gépész Sport Szakosztály vezetője. Ezalatt 

az idő alatt a legfőbb dolog az utánpótlás megoldása volt, hiszen sok kiöregedő tagjuk volt. 

Elmondta, hogy vezetősége alatt átalakították a szertárt, mely most már klubhelyiségként is 

működik. Hozzátette, hogy a covid előtti foglalkozásokat is visszahozták, rendszeresen tartanak 

zumba órákat és erőemelő versenyeket is. Végezetül elmondta, hogy a táplálék kiegészítő rendelések 

is folyamatosan futnak.  

1.3.2. Leendő körvezető beszámolója 

Agócs Norbert megkérte a Gépész Sport Szakosztály leendő körvezetőjét, hogy ismertesse a kör 

jövőbeli terveit és hozzá kapcsolódó reményeit. 

Kis Tamás elmondta, hogy a szakosztály körülbelül 40 taggal rendelkezik, és vannak elképzelései, 

merre tudna fejlődi a szakosztály. Elmondta, hogy két irányba szeretne elindulni. Egyik irány, a 

szakosztály széles körű szolgáltatásainak minőségbéli fejlesztése, hogy a maximumot tudják a 

hallhatóknak nyújtani. Hozzátette, hogy szeretné a covid előtti jó kapcsolatot a Sportközponttal 

visszaállítani és a KTK konditermeit fejleszteni, hogy tudjanak annyit nyújtani, amennyit a 

használatáért elkérnek a hallgatóktól.  

1.3.3. Kérdések 

Kelle Gergő megkérdezte, hogyan alakul az aktivitás a szakosztályon belül.  

Kis Tamás elmondta, hogy Csernai Csongor erős folyamatokat indított el a körtagok 

aktivitásának ösztönzésére, és fejlődő tendenciát tapasztal.  

Kis Tamás megkérdezte, mikor lesz hatása a kulcsfrissítésnek.  

Agócs Norbert elmondta, hogy várhatóan egy-két héten belül.  

Kis Tamás és Csernai Csongor elhagyták az ülést. (19:32) 

1.3.4. Szavazás 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja, hogy Kis Tamás legyen a Gépész Sport 

Szakosztáy új vezetője.  

A GHK titkos szavazáson 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-179/XXX./2023-2024. számú határozat) 
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2. Elnöki beszámoló 

2.1. Beszámoló a 2024. február 6-i Dékáni Tanácsról  

Agócs Norbert beszámolt a következőkről: 

• A Rektori Tanács is elfogadta a Lajos Tamás szoborról szóló előterjesztést. 

• A hallgatói szabálytalanságokra vonatkozó ügyekről szóló utasítás már régi, ezért a Jogi 

Igazgatóság számára felülvizsgálatra lett elküldve.  

• A TTT ellenőrzés még folyamatban van, várhatóan a héten le fog zárulni.  

• Oktatási felelős fórum lesz 2024. március 7-én, a Kármán Nap alatt.  

• Dr. Hős Csaba beszámolt a Programozás Munkacsoport üléséről. A ChatGPT 

használatával kapcsolatban kari álláspont foglalásra van szükség.  

• A beoktatott tantárgyak TAD adatlapjai nem elérhetőek, melyek az egyetemi TAD 

portálban már meg lesznek követelve.  

• Kiírásra került a Richter Ösztöndíj pályázat. 

• Lesz szabadalom workshop 2024. március 7-én.  

• A tanszéki felülvizsgálatok folyamatban vannak.  

• Lesz Gazdasági Dékánhelyettesi fórum a költségvetéssel kapcsolatban.  

• A Suborbitals versenycsapat Rocket Reveal-je 2024. február 12-én volt a Nemzeti 

Galériában.  

2.2. Beszámoló a 2024. február 8-i Kari Tanácsról 

Agócs Norbert elmondta, hogy a 2024. február 8-i Kari Tanácson minden előterjesztés 

támogatásra került.  

2.3. Javaslattétel a Pro Juventute Universitatis jelölésre  

Agócs Norbert elmondta, hogy négy javaslat érkezett be Papp Bercel részéről a Pro Juventute 

Universtatis jelölésre. Megkérdezte, van-e a Képviseletnek további javaslata.  

Egyéb javaslat nem érkezett.  

A Képviselet megvitatta az álláspontját a javasolt személyekkel kapcsolatban. 

Agócs Norbert elmondta, hogy a Képviselet idén nem tesz előterjesztést Pro Juvente Universitatis 

jelölésére.  

2.4. Javaslattétel a csapatkohézió felelős pályázati kiírására 

Agócs Norbert prezentálta a Csapatkohézió felelős poszt pályázati kiírását és pályázati űrlapját a 

2023/24. tanév tavaszi és nyári időszakára. Kérte a Képviseletet, hogy fejtse ki az álláspontját a 

kérdéses pontokkal kapcsolatban. 

A Képviselet megvitatta az álláspontját a pályázati kiírással kapcsolatban.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki támogatja a csapatkohézió felelős poszt pályázati kiírását és 

pályázati űrlapját.  
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A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-180/XXX./2023-2024. számú határozat) 

2.5. Beszámoló az aktualitásokról 

Kelle Gergő elmondta, hogy a Képviselet bizottsági üléseinek időpontjait meg kell határozni a 

2023/24. tanév tavaszi félévére nézve.  

Kelle Gergő prezentálta a szintfelmérő HK ZH-k eredményeinek alakulását.  

3. EHK beszámoló 

3.1. Beszámoló a 2024. február 8-i EHK ülésről 

Lévai Imre és Nyilas Zoltán beszámolt az EHK üléséről. Az ülés emlékeztetője itt elérhető. 

4. Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

4.1. Beszámoló a TTT ellenőrzés állásáról  

Kesjár Andor beszámolt a következőkről: 

• A Képviselet 2024. február 10-én elvégezte a TTT ellenőrzést. 

• Dr. Grőb Péter 2024. február 11-én továbbította a Tanszékek számára a Képviselet 

visszajelzéseit.  

• Az új rendszerre való átállásnak köszönhetően jobban alakult a TTT ellenőrzés. 

• A Tanszékek visszajelzéseire az ellenőrzéssel kapcsolatban folyamatosan jeleznek vissza.  

Kelle Gergő hozzátette, hogy a Tanszékek számára egy visszajelző form is ki fog menni a TTT 

ellenőrzéssel kapcsolatban.  

4.2. Beszámoló a KOB és az Egyetem oktatási rektorhelyettesével történt 2024. február 

8-i megbeszélésről 

Kesjár Andor beszámolt a következőkről: 

• A megbeszélésen Dr. Bihari Péter ismertette, hogy milyen kihívások lehetnek az 

elkövetkezendő években oktatásszervezés részről. Kiemelte, hogy az ETE bevezetésével a 

KKK-ban leírt tantárgyterületenkénti kreditérték megszabások kiesnek, ezzel nagyobb 

szabadságot adva a képzések kialakításában.  

• A felvételi eljárás nagy mértékben meg fog változni, mely szintén kihívást fog jelenti az 

elkövetkezendő évben. 

• A megbeszélés során az előzetesen összegyűjtött témák mellett más témákat is megvitattak. 

• Szó esett arról is, hogy egy mintatanterv felülvizsgálatban milyen szerepe van a Hallgatói 

Képviseleteknek. 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024
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• Szó esett a TVSZ egy Nftv. lekövetéséről is, miszerint az átvétel nem csak azonos képzési 

területen lévő szakok között lesz lehetséges, hanem rokon képzési területek között is, amely 

várhatóan a műszaki, az informatikai és a természettudományi terültetek közötti átjárást 

fogja lehetővé tenni. 

4.3. Beszámoló a Tanulmányi és Oktatási Bizottság 2024.02.12-i üléséről  

Kelle Gergő elmondta, a TOB ülésen röviden ismertették Kesjár Andorral az aktuális feladatokat, 

és kérte a bizottsági tagokat, hogy segítsék a területi feladatok elvégzésében őket.  

4.4. Beszámoló a tanulmányi és oktatási területet érintő aktualitásokról 

Kelle Gergő beszámolt a következőkről: 

• Egyeztetett Dr. Györke Gáborral a 022-es kérvényekről, mivel változott az elbírálási rend. 

Hozzátette, hogy 22 darab 022-es kérvény vár elbírálásra.  

• Érkezett egy órarenden kívüli ZH iránti kérelem a KTB-hez.  

• Újra elkezdtek foglalkozni a TVSZ ellenes és az Áramlástan tantárgy előkövetelmény 

láncolataival.  

• Az elmúlt hét folyamán 31 hallgatói levél érkezett, valamint 29 darab 018-as kérvény vár 

KTB elbírálásra.  

• Egy jogszabály változtatás miatt a Karnak 2026-ig elő kell állítania annyi szakmai gyakorlati 

helyet, ahány hallgatója van a Karnak előirányozva.  

• A tanszéki felülvizsgálatok folyamatban vannak.  

5. Kollégiumi Bizottság 

5.1. Beszámoló a kollégiumi terület aktualitásairól 

Nemoda Milán beszámolt a következőkről: 

• 2024. február 28-án lesz egy megbeszélés az ÉSZI-vel és az Üzemeltetéssel, melyen Tóth 

Tamás is részt fog venni. Elmondta, hogy bármilyen aktuális témát be lehet vinni a 

megbeszélésre.  

• Egyeztetett az új létesítményvezetővel többek között a rendezvénybejelentőkről és a 

liftekről.  

• A KTK kényszer kiköltözőinek listája összekeveredett másik kollégiuméval, így történt pár 

helyen adminisztrációs hiba, ami javítva lett.  

• Az új Plakátozási Rend szerint az állandó plakátokat le kell szedni, vagy kint maradását meg 

kell erősíteni a körvezetőknek.  

• Lesz KKB ülés a Kollégiumi Bentlakási Megállapodással és a vezetőképző szekció témával 

kapcsolatban.  

• A KTK külsős kártyáihoz az adatbekérő táblázat ki lesz küldve az öntevékeny körök 

számára.  
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Nemoda Milán megkérdezte, kaphatnának-e jogviszonnyal nem rendelkező körtagok is külsős 

vendégkártyát.  

Agócs Norbert elmondta, hogy mivel egy öntevékeny kör 80%-nak jogviszonnyal kell 

rendelkeznie a kör működéséhez, így nem támogatja.  

Nemoda Milán elmondta, hogy beszélt a GLSZ-szel és hozzátette, hogy nekik főleg tárolókra van 

szükségük. Elmondta, hogy a hetedik emeleti helyiség tárolóit kapják meg a MET IT helyett.  

Nemoda Milán elmondta, hogy érkezett egy igény egy ötödik emeleti falfestésre.  

A Képviselet megvitatta az álláspontját a falfestéssel kapcsolatban.  

Agócs Norbert elmondta, hogy a falfestésnek nagy hagyománya van a KTK kollégiumban, így ezt 

a kérést továbbítsuk az illetékesek felé.  

Facskó Vince megkérdezte, várható-e KFSZ módosítás. 

Nemoda Milán elmondta, hogy minden félévben szokott lenni KFSZ módosítás, ezért ebben a 

félévben is várható.  

Kelle Gergő elmondta, hogy érkezett felé megkeresés azzal kapcsolatban, hogy az Erasmusos 

hallgatók esetében hogyan van kezelve a fantomlakók helyzete. 

Nemoda Milán elmondta, hogy ezek a hallgatók nem tudják megszüntetni a férőhelyüket, csak ha 

lemondják, vagy pedig nem költözik ki.  

Lévai Imre hozzátette, hogy a legerkölcsösebb megoldás, ha félév elején jelzi, hogy mikor költözne 

ki és utána más hallgató be tudna költözni a helyére.  

Odus Máté elmondta, hogy érkezett felé egy megkeresés egy Queencode nevű applikáció 

hirdetésével kapcsolatban a KTK kollégiumban és a levelezőlistán, mely a közeli éttermekben adna 

kedvezményt.  

Kelle Gergő elmondta, hogy a félév kezdésre tekintettel a körök tagtoborzása mellett nem 

támogatja a plakátok kihelyezését.  

6. Ösztöndíj Bizottság 

6.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

Babai András beszámolt a következőkről: 

• Szász Zsolttal összeállítottak egy feladatlistát, mely a tavaszi vizsgaidőszak végéig lefedi a 

feladataikat.  

• 2024. február 12-én kiírásra kerültek a KBME és a Sportösztöndíjak is.  

• Az Ösztöndíj Bizottsági ülések minden második hét szerdáján lesznek megtartva.  

• A következő bizottsági ülésen a KBME és Sportösztöndíj pályázatok elbírálása lesz a 

feladat.  
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7. Szociális Bizottság 

7.1. Beszámoló a szociális területet érintő aktualitásokról 

Láng Dorottya beszámolt a következőkről: 

• Hat pályázat érkezett be önköltségcsökkentésre, melyből kettő pályázó állami ösztöndíjban 

részerül.  

• A GMKA ösztöndíj népszerűsítése folyamatban van, a leadási határideje 2024. február 26.  

• A HK közeli pályázók számára is lesz személyes bemutatás.  

• Az ESZB Ügyrend módosítás háromnegyed éve húzódik, valamint nagyon rövid 

véleményezési határidővel lett számukra továbbítva.  

Tóth Zoltán elmondta, hogy a bizottsági ülések páratlan hét hétfőn kerülnek megtartásra.  

7.2. Beszámoló a rendszeres szociális ösztöndíj pályázat aktualitásairól 

Tóth Zoltán elmondta, hogy jelenleg 23 pályázat van leadva státuszban, 64 pályázó vett már részt 

személyes bemutatáson és 61 előbírált, hiánytalan pályázat van. 

8. Gazdasági Bizottság 

8.1. Előterjesztés: Hallgatói csoportok támogatási pályázatai  

Odus Máté prezentálta a hallgatói csoportok támogatási pályázatainak bírálási elveit belső 

használatra. 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja a Gépészmérnöki Kar Hallgatói csoportok 

támogatási pályázatainak elbírálási elveit belső használatra.  

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-181/XXX./2023-2024. számú határozat) 

Odus Máté prezentálta a Hallgatói csoportok előadói ajándék igényeit tartalmazó pályázatának 

kiírását.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja az Odus Máté által prezentált Hallgatói 

csoportok előadói ajándék igényeit tartalmazó pályázatának kiírását ez előterjesztett formában. 

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-182/XXX./2023-2024. számú határozat) 

Odus Máté prezentálta a Hallgatói csoportok nyomtatási igényeit tartalmazó pályázatának kiírását.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja az Odus Máté által prezentált Hallgatói 

csoportok eszközbeszerzési pályázatának kiírását ez előterjesztett formában. 

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-183/XXX./2023-2024. számú határozat) 
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Odus Máté prezentálta a Hallgatói csoportok támogatására kiírt pályázatot. 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja az Odus Máté által prezentált Hallgatói 

Csoportok támogatására kiírt pályázatot.  

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-184/XXX./2023-2024. számú határozat) 

8.2. Beszámoló a gazdasági területet érintő aktualitásokról 

Odus Máté prezentálta a 2024-es Gyűrű- és Kitűzőavató végzős Bál előzetes költségvetését és 

hozzátette, hogy a jegyárakról szükséges a Képviseletnek döntést hoznia.  

A Képviselet megvitatta az álláspontját.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja az Odus Máté által prezentált jegyárakat.  

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-185/XXX./2023-2024. számú határozat) 

Odus Máté elmondta a következőket: 

• A korábbi évekből megmaradt korsók és pikolók értékesítése hamarosan el fog indulni.  

• 2024. február 17-én Gazdasági Bizottsági ülés várható.  

9. Rendezvény és Sport Bizottság 

9.1. Beszámoló a 2024-es Gyűrűavató szervezéséről  

Horváth Mátyás beszámolt a következőkről: 

• A díszítés elkészítése a Gyűrűavatóra folyamatban van. 

• A gyűrűrendeléseket 2024. február 18-ig fogadja még.  

• 2024. február 18-án 17:00-19:00 között lesz gyűrű átvétel.  

9.2. Beszámoló a 2024-es Kulturális és Szakmai Hét szervezéséről 

Papp Bercel beszámolt a következőkről: 

• A Vadhús zenekar idén is elvállalta a felkérést a 2024-es Kulturális és Szakmai Héten való 

részvételre. 

• Meg fog keresni több előadót is fellépéssel kapcsolatban. 

• A Kulturális és Szakmai Héten lesz Aranyszotyola átadó a Kármán Stúdió jóvoltából, 

valamint Senior Quiz Est is.  

• A teremfoglalással kapcsolatban egyeztetett Máthé Anikóval.  

• 160 kitöltés érkezett a visszajelző kérdőívre. 

Kelle Gergő megkérdezte, mi a helyzet a KTK tornatermével. 

Papp Bercel elmondta, hogy még várja az illetékesek visszajelzését, amennyiben visszajeleznek, a 

Kármán Napot lehetne a tornateremben tartani.  
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Horváth Mátyás elmondta, hogy az 54. Műegyetemi Állásbörzén nyert söröket fel lehetne 

használni a Harmadoló Esten.  

Láng Dorottya elmondta, hogy azt a sört a Gépészmérnöki Kar nyerte, ezért olyan eseményre 

kellene felhasználni, amiben a Kar hallgatói egyenlő arányban részesülhetnek.  

9.3. Döntés a 2023/24/2 félév műsorvezetői pályázat kiírásáról 

Horváth Mátyás prezentálta a Gépészkari Műsorvezetői pályázat kiírását a 2023/24. tanév tavaszi 

félévére vonatkozóan. 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja a Horváth Mátyás által prezentált Gépészkari 

műsorvezetői pályázat kiírását a 2023/24. tanévre. 

A GHK 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-186/XXX./2023-2024. számú határozat) 

10. PR Bizottság 

10.1. Beszámoló a PR bizottságot érintő aktualitásokról  

Beyer-Dóczy András elmondta, hogy PR Bizottsági ülés lesz 2024. február 19-én, hétfőn. 

Hozzátette, hogy a bizottsági ülések kéthetente hétfőnként lesznek.  

10.2. Beszámoló a Gépész Hírek helyzetéről 

Beyer-Dóczy András elmondta, hogy a Gépész Hírek új levelezőlistájának kialakítása 

folyamatban van, addig is pedig lehetőség van a régi levelező listát használni.  

11. Külügyi Bizottság 

11.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

Szrogh Nóra beszámolt a következőkről: 

• 65 ERASMUS pályázat érkezett be, melyből 3 pályázó EU-n kívüli egyetemekre jelentkezett 

• A mai nap folyamán Dr. Biró Istvánnal elkészítették az EU-n kívüli pályázatokhoz tartozó 

jegyzőkönyvet. 

• Ülés után szeretettel vár mindenkit az EU-n belüli pályázatok előbírálására 

Horváth Mátyás megkérdezte, a gólyatanácsosok is részt vesznek-e az ERASMUS pályázatok 

előbírálásában. 

Szrogh Nóra elmondta, hogy az ülés után lesz közös bírálás, melyen ők is részt vehetnek. 

Nyilas Zoltán megkérdezte, történt-e előrelépés az angol nyelvű honlappal kapcsolatban.  

Szrogh Nóra elmondta, hogy az ERASMUS időszak után fog vele foglalkozni a PR bizottság 

vezetőjével, azonban először a Dr. Hős Csaba által kért rövid ismertető plakátot tervezi 

elkészíteni.  

 



  15 / 17. oldal  

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 

Gépészmérnöki Kar  

Gépészkari Hallgatói Képviselet  

1111 Budapest, Irinyi József utca 1-17. 

Telefon: 06/20 224-4139 06/30 7594147 

e-mail: info@ghk.bme.hu ● web: ghk.bme.hu 

 

12. Utánpótlásképzés Bizottság 

12.1. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

Facskó Vince beszámolt a következőkről: 

• A gólyatanácsos projektek elindultak, kéri a felelősöket, hogy keressék fel az érintett 

gólyatanácsosokat. 

• A projektek tervezett elkészítési határideje 2024. március 5-e, amennyiben nem készülne el 

egy-kettő, akkor az azt követő ülésen kerülnének prezentálásra.  

Láng Dorottya megkérdezte, van-e lista arról, hogy melyik gólyatanácsos melyik projektre 

jelentkezett.  

Facskó Vince elmondta, hogy hamarosan továbbítani fogja a Képviselet számára a listát.  

13. Iroda 

13.1. Beszámoló az irodát érintő aktualitásokról 

Peti Viola elmondta, hogy jó lenne felmérni a hallgatók között, hogy mikor lenne a legideálisabb 

ügyeletet tartani, de a Képviselet ráérése alapján az ügyeleti időpontok módosítása esetén még 

kevesebb képviselő tudna ügyeletet vállalni.  

Láng Dorottya elmondta, hogy úgy érzi, több képviselő is csak a minimum ügyeletet teljesíti, és 

ugyanazok a képviselők vállalnak ügyeletet. Hozzátette, hogy azt lenne érdemes felmérni, hogy 

minden képviselőnek szükséges-e ügyeleti időpontot vállalni.  

A Képviselet megvitatta álláspontját. 

Lévai Imre elmondta, hogy az ügyeleti rendszert teljes újragondolása lenne szükséges.  

14. Kari Hallgatói Csoportok beszámoló 

14.1. Beszámoló a 2024. február 12-i Szakosztály Vezetői gyűlésről 

Tóth Dániel beszámolt a következőkről: 

• A gyűlésen szó volt a rendezvényeken való részvételi statisztikákról. 

• Az utánpótlás kérdése is lassan aktuális téma lesz. 

• Érkezett egy megkeresés egy nemzetközi mentor csapattól, hogy a GSZK-n belül hogyan 

zajlanak a konzultációk.  

• Az ülés jegyzőkönyvét továbbítani fogja a Képviselet számára.  

14.2. Beszámoló a területet érintő aktualitásokról 

Peti Viola beszámolt a következőkről: 

• Az elérhetőségek táblát öt kör nem töltötte ki, őket ezzel kapcsolatban meg fogja keresni.  

• A ráérésekkel kapcsolatos táblázatot is továbbította a közösségvezetők számára.  
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Odus Máté megkérdezte, vezetve lesz-e a teljesítményalapú táblázat. 

Peti Viola elmondta, hogy igen, és erre a közösségvezetők is emlékeztetve lesznek. 

15. Egyebek 

15.1. Beszámoló a tankörvezetői képzésről 

Allacher Anna beszámolt a következőkről: 

• 29 hallgató adta le eddig a tankörvezetői pályázatot. 

• A pályázati kiírás az évfolyamcsoportoknak és a közösség Vezetők számára is továbbítva 

lett.  

• A tankörvezetői hétvége felülvizsgálatával kapcsolatban Stratégiai Bizottsági ülés várható a 

második oktatási héten.  

Láng Dorottya elmondta, hogy a hallgatók számára NEPTUN üzenetben is lehetne népszerűsíteni 

a tankörvezetői pályázatot, mivel nincsen arra biztosíték, hogy a körvezetők továbbították a 

pályázati kiírást.  

Agócs Norbert elmondta, hogy előadások elején is lehetne a hallgatók számára röviden ismertetni 

a tankörvezetői képzést.  

15.2. Beszámoló 2024. február 8-i MSc Orientációs Napról 

Tóth Dániel elmondta, hogy a 227 felvett MSc hallgatóból 4 hallgató vett részt az MSc Orientációs 

Napon.  

15.3. Egyéb beszámolük 

Tóth Zoltán elmondta, hogy a személyes bemutatási időszakra tekintettel fokozottan ügyeljen a 

Képviselet az iroda rendben tartására.  

Lévai Imre elmondta, hogy továbbra is készüljenek a képviselők a 2024. február 16-i HK ZH-ra.  

Ülés vége: 23:40 

A következő ülés várható időpontja: 2024. február 20. (kedd) 19:10 

A következő ülés várható helyszíne: BME Kármán Tódor Kollégium, 1111 Budapest, Irinyi József 

utca 1-17., HK Tömb 
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Kelt: Budapest, 2024. február 13. 

………………………..………….. 

Allacher Anna 

emlékeztető vezető 

Gépészkari Hallgatói Képviselet 

………………………..………….. 

Agócs Norbert 

elnök 

Gépészkari Hallgatói Képviselet 
 


